

R E T U R N

Prepared from the Records of the Elections to the present House of Commons, shewing the number of Votes polled for the respective Candidates in the several Electoral Districts, and in the various Subdivisions thereof, at the last General Election; the number of Votes on the Voters' Lists, together with the Population, as shewn by the last Census, of every such District and Subdivision. Ordered by the House of Commons on the 31st day of March, 1874.

RAPPORT préparé d'après les Archives des Elections de la présente Chambre des Communes, indiquant le nombre des votes enregistrés pour les candidats respectifs dans les différents district électoraux et leurs différentes subdivisions, durant la dernière election générale, le nombre d'électeurs inscrits sur les listes électorales, ainsi que la population telle qu'indiquée par le dernier recensement de chaque district et subdivision electorale.—Ordonné par la Chambre des Communes le 31me jour de mars 1874.

Province of ONTARIO. — d'ONTARIO.	Electoral Districts. Districts électoraux.	SUBDIVISIONS.		Names of Candidates and Number of Votes polled for each of them in each Subdivision.	Noms des candidats et le nombre des votes donnés pour chacun d'eux dans chaque subdivision.	Total Number of Votes polled in each Division.	Population in each Constituency as shown by the last Census.	Remarks. — Observations.
		WAGGONER.	SHIBLEY.					
ADDINGTON.....	Camden	No. 1	115	59	174	244		
	"	" 2	86	118	204	258		
	"	" 3	83	78	161	160		
	"	" 4	44	42	86	125		
	"	" 5	106	115	217	260		
	Sheffield	" 1	103	117	220	256		
	"	" 2	28	57	85	106		
	Portland	" 1	79	92	171	199		
	"	" 2	42	113	155	204		
	Loughborough	" 1	67	66	133	171		
	"	" 2	41	58	99	141		
	Newburgh (Village)		71	87	158	211		
	Hinchinbrooke		36	47	83	115		
	Kennebec		8	23	36	43		
	Bedford		38	40	78	105	1,839	
	Olden		4	20	24	62		
	Oso		13	19	32	42	492	
	Barrie		8	37	45	80	316	
	Denbigh, Abinger and Ashby		1	26	27	31	325	
	Kaladar and Anglesea		2	23	25	60	749	
	Clarendon and Miller		7	12	19	42	408	
	Palmerston North (North), & Canonto, South (Sud)		25	25		51	546	
	Totals—Totaux.....		982	1,275	2,257	2,966	21,312	
Majority for { SCHUYLER SHIBLEY, Esquire (écuyer), 293.								